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Abstract (en)
To optimise the extinguishing time and the consumption of the extinguishing water for a complete extinguishing of any fire, the extinguishing
parameters for an extinguishing apparatus and the extinguishing method are determined using the methods of thermodynamics and fluid mechanics.
Firstly, the development of the burning gas stream and the behaviour of water droplets emerging from a nozzle into this gas stream are determined.
By means of the knowledge of the relationships between water droplet velocity, size and evaporation, the properties of the water droplets which are
necessary for extinguishing can be calculated. The installation parameters of pressure, water throughput and pipework dimensions are then adapted
in such a way that the desired water droplets are produced. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Optimierung der Löschzeit und Verbrauchsmenge des Löschwassers für eine vollständige Löschung beliebiger Brände werden mit
thermodynamischen und strömungsmechanischen Methoden die Löschparameter für eine Löschvorrichtung und das Löschverfahren ermittelt.
Es wird zunächst die Entwicklung des Brandgasstroms und das Verhalten von aus einer Düse austretenden Wassertropfen in diesem
Gasstrom ermittelt. Durch die Erkenntnis der Zusammenhänge zwischen Wassertropfengeschwindigkeit, -grösse und -verdunstung können die
Eigenschaften der Wassertropfen, die zur Löschung notwendig sind, berechnet werden. Die Anlagenparameter Druck, Wasserdurchsatz und
Rohrleitungsdimensionen werden dann so abgestimmt, dass die gewünschten Wassertropfen entstehen. <IMAGE>
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